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Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Pod Zámkem 300, 763 61  
 

Pohořelice 4. ledna 2015 
 
Zápis z členské schůze konané dne 2.1.2015 
 
     V pátek dne 2.1.2015 se v hasičské zbrojnici konala lednová členská schůze, které se zúčastnilo 
celkem 15 hasičů. Schůzi vedl starosta Milan Zelík. 
 

1.) Svátky a narozeniny 
- svátek slaví Zdeněk – 23.1. 
- narozeniny Dalibor Lidinec  

 
2.) Uskutečněné akce 

- 13.12.2014 – Výroční členská schůze – vše proběhlo v pořádku 
- 31.12.2014 – obecní akce - Silvestrovské setkání občanů – vše proběhlo v pořádku, 

diskuze na téma, zda jsou prostory zbrojnice dostačující pro pořádání takto rozsáhlé 
akce, bez závěrů 

 
3.) Plánované akce 

- 4.1.2015 – trénink mladých hasičů v hale v Otrokovicích, ve 14:00 hodin sraz u zbrojnice, 
návrat kolem 16:00 hodin 

- 10.1.2015 – soutěž v uzlování Malenovický suk, v 08:00 hodin sraz u zbrojnice, 
předpokládaný návrat do 15:00 hodin 

- 17.1.2015 – Zabíjačka – hasiči – Atletický mítink Otrokovice 
- 24.1.2015 – Zabíjačka – fotbalisti, připravovat budou jistě již v pátek odpoledne 
- 24.1.2015 – Karneval  

o příprava 23.1.2015, v 19:00 hodin sraz u zbrojnice 
o plakáty i jejich výtisk zajistí Jana Forbelská 
o roznos plakátů zajistí do neděle 12.1.2015 Božena Vrzalová a Lada Konečná 
o sraz na akci 24.1.2016 ve 13:00 hodin v sále 

- 30.1.2015 – od 18:00 hodin Výroční okrsková schůze v Oldřichovicích  
o sraz v 17:30 hodin v uniformách, jede Milan Zelík, Vrzala Miroslav ml., Dalibor 

Lidinec, Božena Vrzalová, Jana Forbelská 
- další únorová schůze by měla být 6.2.2015, ale vzhledem k tomu, že 7.2.2015 se koná 

ples a předchozí den se bude vše chystat, tak je  
schůze přesunuta na sobotu 31.1.2015 již od 18:00 hodin  

- 1.2.2015 – uzlovací soutěž Pohořelská smyčka 
o příprava 31.1.2015 po schůzi 
o Milan Zelík zjistí od spolku stolního tenisu, do kdy bude probíhat jejich turnaj ze 

dne 31.1.2015, kdy budeme moci již chystat 
o prezence Lada Konečná a Tomáš Zelík 
o rozhodčí Tomáš Zelík, Lubomír Hanáček 
o vyvolávání soutěžících a startování Milan Zelík 
o bufet – manželé Lidincovi, Dušan Vrzala 
o na jídlo jen párky v rohlíku, nezapomenout na nealkoholické pivo 
o nákup ještě večer  

- 7.2.2015 – ples 
 

4.) Technika a ostatní vybavení 
- nabíječka a zároveň udržovačka na baterie se zatím kupovat nebude 
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- na Krajské sdružení hasičů ve Zlíně byla podána žádost o dotace na dva zásahové obleky 
v celkové hodnotě 30.000,- Kč 

o Vít Blaha:  žádost se vyřizuje, výsledky budou známy na jaře 2015 
- je třeba vyměnit oleje do všech motorových stříkaček – do další schůze zajistí strojník 
- zjištěny závady na startéru na PS 12 – do další schůze závadu rozluští strojník  
- Tomáš Hanáček – musí se dořešit příruby ke Kataramu – jelikož nebyl přítomen na schůzi, 

tak jej bude urgovat Milan Zelík 
- Lubomír Hanáček – na teleskopickém žebříku se poškodila pojistka jedné ze stupaček, je 

třeba se zeptat na reklamaci – zajistí Milan Zelík – do další schůze 
- Božena Vrzalová zajistí opravu zipu na zásahových kalhotách – do další schůze 
- Lada Konečná zajistí zátku na přírubu ke Kataramu – do další schůze 

 
5.) JSDHO 

- Mira Vrzala se musí zúčastnit dne 14.2.2015 kurzu pro velitele JSDHO v Otrokovicích – 
končí mu osvědčení velitele jednotky, začátek v 08:00 hodin, oblek PS II 

o Vít Blaha: vyšly nové předpisy, všichni velitelé jednotek i velitelé družstev, kteří 
mají zkoušky na 5 let, musejí v tomto období navíc vykonat alespoň tři kurzy, tzn. 
že zkoušek se musejí zúčastnit od nás všichni velitelé 

o závěr: 7.2.2015 se zúčastní Vít Blaha, který tam dodá také aktuální kontaktní čísla 
na všechny členy jednotky, 14.2.2015 se zúčastní Miroslav Vrzala ml., Miroslav 
Bičan a Lubomír Hanáček 

- starosta: činnost naší jednotky není naštěstí nijak vyžadována, ale znalosti v oblasti 
požární ochrany váznou, proto by bylo vhodné se na toto téma více zaměřit 

o Martina Petříková: V Oldřichovicích provádí pravidelná školení pan Měrka (hasič 
z povolání), které by se mohla zeptat na naši účast. 

o závěr: Nechť se Martina Petříková zeptá pana Měrky, zda by se jeho školení 
mohli účastnit také členové JSDHO Pohořelice, předpokladem by bylo školení 4 x 
do roka (13 x pro, 2 x se zdrželi) 

- do 31.3.2015 mají všichni členové jednotky povinnost podrobit se lékařské prohlídce – 
žádosti jsou ve zbrojnici, poté se dodají na obecní úřad 

- Milan Zelík zjistí přes hasiče v Otrokovicích (nprap. David Kotouč), zda může jít Miroslav 
Bičan i na kurz strojníků, když se již pravidelně účastní kurzů na velitele družstev 

 
6.) Zbrojnice a brigády 

- omítky ve sklepech se dodělají dle domluvy Milana Zelíka a Miroslava Bičana + dalších dle 
možností 

- jakmile bude mít volnou sobotu nebo neděli Lubomír Hanáček a bude příhodné počasí, 
zkontaktuje ostatní a proběhne celodenní brigáda na úpravě okapů z čelní strany 
zbrojnice, ve kterých díky křivé střeše (což neovlivníme) stojí voda – musíme zajistit 
dostatečný spád + doplnění jedné chybějící tašky – scházející materiál dodá Tomáš Zelík 

- odpady a jejich napojení na kanalizaci 
o Lubomír Hanáček – dle Ing. Oldřicha Mizery bude nejjednodušší rozřezat cestu 

do ulice Chaloupky, tuto provizorně zabetonovat a poté při asfaltování dodělat 
asfaltem – na obci toto připomene Lubomír Hanáček 
 

7.) Činnost mládeže 
- tréninky stále středy a pátky od 17:00 do 19:00 hodin 

o vedoucí mládeže Jana Forbelská: dne 4.1.2015 trénink v hale v Otrokovicích + 
další termíny stanoveny na 18.1., 8.2., 15.2., 1.3. a 15.3.2015). Vše zajistil 
sponzor Jan Pecha – Metal PS.  

- 10.1.2015 Malenovický suk, doprava bude řešena před akcí 
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o vedoucí mládeže Jana Forbelská: nyní není vyloženě potřeba dokupovat žádné 
vybavení, dle předchozích plánů se čeká na jarní akce na dětské přilby (10 ks) a 
plastovou proudnici na štafetu dvojic 

o vedoucí mládeže Jana Forbelská: žádost o poskytnutí příspěvku z grantu Děti, 
kultura a sport letos nevyšla 

- Milan Zelík domluví ve firmě Metal PS výrobu kovových prvků na překážky 80 cm a 150 
cm 

- Milan Zelík zjistí, zda jsou na škole k dispozici medicimbaly, které by bylo možné využívat 
při trénincích a zda není v obecní stodole k dispozici nějaký skříňová nádstavec pro 
sportovní potřeby na tréninky v sále 

 
8.) Sportovní družstva – ženy, muži 

- není třeba dokupovat žádné nové vybavení 
- vedoucí mládeže Jana Forbelská:  řeší se otestování nových odlehčených hadic C – nezdá 

se vnitřní pogumování (zda je kvalitní?) 
 

9.) Pokladna a finance z obce 
- pokladní předkládá na každou schůzi současný stav pokladny v hotovosti, stav na účtu a 

dále přehled o pohybu peněz za poslední měsíc (výdaje i příjmy dle položek) 
- na následující členské schůzi je třeba odsouhlasit návrh na dotace z rozpočtu obce, každý 

ať popřemýšlí  
- stav elektroměru k 2.1.2015 (I. 53.164,5 kWh, II. 53.615,1 kWh) 
- Milan Zelík připraví podklady pro převedení osob disponujících s bankovním účtem 

 
10.)  Ustanovení na nevýborové funkce  

- starosta: na výroční valné hromadě sboru bylo odvoleno pět výborových funkcí (starosta, 
velitel, vedoucí mládeže, preventista a pokladník), ale jelikož toto nejsou všechny funkce, 
které je třeba, aby ve sboru byly, je třeba odvolit si další osoby, které budou mít na 
starosti další důležité oblasti v rámci celkové činnosti sboru 

o strojníkem byl zvolen Miroslav Bičan (15 x pro) 
o referentem materiálního zabezpečení byl zvolen Milan Zelík (14 x pro, 1 x se 

zdržel) 
o nástěnkářkou byla zvolena Lada Konečná (14 x pro, 1 x se zdržel) 
o referentka žen byla jako zvláštní funkce zrušena (15 x pro) 

 
11.) Jak odlehčit vedoucím mládeže?  

- starosta: Jak můžeme vedoucím mládeže pomoci, jak jim je možné odlehčit? 
- vedoucí mládeže Jana Forbelská: Vyloženě pomoci s ničím nepotřebují, více vedoucích 

mládeže či pomocníků není třeba, nejdůležitější je příprava tréninků a vymýšlení činnosti, 
s čímž jsou smířeni. Bývá problém s dopravou dětí, ale toto se musí řešit před každou 
akcí, dle aktuálních možností. 

 
12.) Střídání se v nejméně oblíbené činnosti, kterou je roznos a zároveň i úklid plakátů  

- starosta povede seznam lidí, kteří budou postupně tento úkol plnit ve dvojicích, stejná 
dvojice bude plakáty po ukončení akce také uklízet (roznosem to totiž nekončí, úklidem 
se rozumí i odstranění lepící pásky, za předpokladu, že papír již tzv. vzal vítr), lepící páska 
se nesmí lepit na zelené odpadkové koše, již opakovaně jsme byli upozorněni na toto 
pracovníky obce – lak se totiž strhne i s izolepou (15 x pro) 

 
13.) Počet členů sboru, vybírání členských příspěvků. 

- starosta: Každoročně řešíme problém s vybíráním členských příspěvků od členů, kteří 
nejsou aktivní a poplatky za ně hradí sbor. Kromě zbytečného finančního zatížení je poté 



- stanovený úkol 

problém také při valných hromadách, na kterých – aby byly usnášeníschopné, musí být 
alespoň polovina všech hasičů. Na poslední valné hromadě sice scházelo několik 
pravidelně se účastnících členů, ale polovinu jsme přesáhli jen o dva členu, což je těsně.  

- prošli jsme seznam všech členů - těm, se kterými se setkáváme jen výjimečně (nebo 
vůbec) bude od stanovených aktivních členů vyřízeno, že se do konce února 2015 vybírají 
členské příspěvky a za předpokladu, že tento nebude uhrazen, bude jejich členství 
v celorepublikovém sdružení ukončeno  usnesením výboru našeho sboru, a to dle Stanov 
Sdružení hasičů Čech, Moravy a Slezska (15 x pro) 

- vybrané členské příspěvky se odvádějí do 15.3.2015 na OSH ve Zlíně 
 

14.) Diskuze 
 
- termíny vyvěšování státní vlajky se budou připomínat na každé aktuální členské schůzi, 

včetně určení osoby, která takto bude moci učinit 
- na každé aktuální členské schůzi se bude určovat osoba, která bude moci provést 

zkoušku sirén v daném měsíci (každá první středa v měsíci ve 12:00 hodin, po dobu 140 
vteřin)  

- na členských schůzích se bude odhlasovávat téměř každý nákup (mimo běžných nákupů 
věcí na pořádané akce, nebo např. nákupů běžných věcí na provoz zbrojnice) + další 
důležité věci, hlasovat dává předsedající schůze (15 x pro) 

- Milan Zelík zjistí cenu nových vlajek, příp. zda nejsou k dispozici na obci, termín do další 
schůze 

- při plánování jednotlivých úkolů bude k těmto také přiřazena konkrétní osoba, včetně 
stanovení termínu, do kdy se má úkol splnit a v případě, že to bude možné, tak i 
stanovení náhradní varianty splnění úkolu, pro případy, že jej dotyčný nesplní vůbec, 
částečně, nebo tak neučiní  ve stanovený termín – samozřejmě si jsme vědomi toho, že 
všichni činnost dělají dobrovolně, není jak je k ničemu přinutit, což ostatně není v zájmu 
sboru (15 x pro) 

- zápisy ze schůzí bude provádět starosta Milan Zelík, tyto budou uveřejňovány na 
internetu, ale v této digitální podobě nebudou uváděna data narození členů, ani stav 
pokladny, či příjmy, výdaje ano (15 x pro) 

- Aleš Maňásek může ve zbrojnici uspořádat oslavu svých říjnových narozenin, do konce 
srpna 2015 ať uvede přesný termín akce 

- správné funkční a hodnostní označení bude každému upřesněno na následující schůzi, 
Milan Zelík zajistí přehled o délce členství každého hasiče a dostatečný počet kolejnic a 
rozet 

- problematika vedoucích kolektivů – v našem případě vedoucích mládeže, bude 
upřesněna taktéž na příští členské schůzi – zajistí Milan Zelík – do další schůze 

- Milan Zelík zajistí nové razítko zaplaceno + kartičky s údaji o zaplacení – do další schůze 
- Vít Blaha dodá žádost na písek do tomboly a seznam členů JSDHO zaevidovaných v 

Otrokovicích – do další schůze 
- do konce ledna 2015 zajistí Milan Zelík podpisy všech členů výborů, včetně uvedení jejich 

rodných čísel na Přílohu k registračnímu listu SH ČMS – SDH Pohořelice, které poté Vít 
Blaha předá na OSH Zlín 

 
Milan Zelík 

            starosta sboru 
 


